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Februar 2017 
 
Indkaldelse til møde i DT-udvalget torsdag d.  9. februar kl. 17.00 
 
  I Ruby Rejsers mødelokaler 
  Mejlgade 46 B (over Gården) 
  8000 Århus C 

     Referat 
Lise Mollerup Sørensen (DT-leder) - LMS 
Torben C. Rasmussen (DT-udvalgsmedlem) - TCR 
Ole Drensgaard (DT-udvalgsmedlem) - OD 
 
1.Godkendelse af dagsorden. 
Dagsordenen blev godkendt dog med tilføjelse af et ekstra punkt til punkt 7:  
Ny flytning af ligarunder / AK-plan 
 
2.Opfølgning på referat fra sidste møde 30.11. 
Ikke nogle bemærkninger til referatet fra sidste møde. LMS oplyste, at hun har haft møde 
med Jan Donde vedr. budget opfølgning, som blev diskuteret meget på DT-udvalgets sidste 
møde. 
 
3.Landspokal finaler 1.4. 
LMS oplyste, at LP finalerne i Brørup skal klares af TCR, som geografisk har den korteste 
vej til Brørup. Det er ikke nødvendigt, at alle 3 DT-udvalgsmedlemmer er til stede ved LP-
finaler og Slutspillet, så disse opgaver deles fremover. OD meddelte, at han også gerne er 
til stede ved LP finalen og tager kontakten til Nils Jensen vedr. on-line resultater. 
Sidste sæson blev der i stedet for blomster overrakt ”konfekture-bomber”, dels i vandrepo-
kalen (krus) til de vindende hold, og dette bibeholder vi, da det var en stor succes. LMS kø-
ber ind og laver de 2 ”konfekture-bomber” og tager med til TCR på Turneringsseminariet i 
Odense d. 20.2. Medaljer har TCR modtaget og vandrepokaler rekvireres ved Game On, 
damer (LMS) og Trekanten Hr. (TCR). 
 
4.Mødeudgifter og budget 
Dette punkt havde givet anledning til meget debat på sidste møde og LMS har fremsendt en 
skrivelse til forbundets budget ansvarlige vedr. evt. mulige ændringer til de kommende års 
budgetter. I januar har LMS haft møde med Jan D. og informerede om diverse fakta fra Jan 
Donde til brug ved ny budget planlægning. 
Inden d. 1.3.2017 får DT-udvalget v/ LMS mulighed for at komme med et nyt ramme budget, 
som så skal til debat i Forbundsbestyrelsen, før dette evt. kan godkendes.  
Det har vist sig, at flere udgifter i forbindelse med LP-finaler og slutspil slet ikke tidligere har 
været budgetlagt overhovedet, og det bliver der så mulighed for nu. OD vil gerne se på tal-
lene og fremsender forslag til LMS hurtigst muligt. 
LMS oplyste også om, at der ved DT-arrangementer ikke behøver at være 3 udvalgsmed-
lemmer til stede. Derfor er det nu fastlagt at TCR tager LP-finalen i Brørup og LMS Liga 
slutspillet i Aalborg. Og begge arrangementer med OD som medhjælper. 
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5.Fremtidig LP turnering 
LP turneringsformen i denne sæson blev igen diskuteret. Og ingen af os i udvalget er til-
freds med denne form, som tager 4½ time for at spille en kamp med baneflytning som i pro-
positionerne. Der var stemning for at indføre en anden turneringsform, og igen blev Baker-
formatet bragt på bane. LMS er stor tilhænger af dette ”ægte holdspil”, det er for spillere og 
klubber en billig turneringsform og hurtigt at spille en serie. LMS har desuden fremsendt 
skrivelse til sportschef Lotte Olsen om mulige nye input fra træner-team og spillere, hvordan 
man kunne forny denne LP-turnering. 
Der var betænkeligheder fra OD og TCR om at ændre allerede igen til førstkommende sæ-
son, da denne spilleform er ny i år med 5 spillere på samme bane. Men der var enighed om 
at propositionerne skal tilrettes, i hvert fald vedr. baneskift, som tager for meget tid. OD og 
TCR vil komme med forslag til ændringer af propositionerne 
Og ellers afventer vi om der kommer nye og gode input til LP fra sportschef Lotte Olsen. 
 
6.Beretning 
LMS oplyste at der skal indsendes beretning til Jan Donde inden d. 1.3., og at den vil blive 
opdelt i afsnit, som liga-planlægning, sportslige arrangementer, møder, økonomi og fremti-
den. Vedr. liga planlægning spurgte LMS, om der havde være klager i Vest vedr. denne 
sæsons liga-turn. LMS har ikke modtaget nogen skriftlige klager. OD nævnte at Stenhusets 
damer havde klaget mundtligt over deres turn. plan. LMS undersøger nærmere.  
Beretningen sendes til udvalgsmedlemmerne før fremsendelse til Jan D. 
 
7.Ny turnering 2017-18 /AK-plan 
LMS har efterkommet ønske fra sportschefen vedr. flytning af liga-runden d. 7.-8. okt., hvor-
ved også Vest-bredde mestersks. blev flyttet. Lidt uklarhed om TCR havde fået besked fra 
Charlotte Leen. Helt nye ønsker fra Lotte Olsen vedr. flytning af liga-runder i forbindelse 
med uge 42 og uge 7 svarer LMS på med kopi til OD og TCR.  
LMS ser gerne at 1. div.+ liga (Niveau 1) kampe afvikles i samme weekend næste sæson 
med samme spilleform for både da. og hr. Dette meddeles Aktivitetsledere i Øst og Vest 
(LMS). Slutspillet 2018 er fastlagt og afholdes i Viby. Pristilbud er modtaget og bekræftet. 
LP- finaler fastlagt til Hobro 24.3.18. Pristilbud modtaget v/OD. Skal evt. flyttes iflg. ønske 
fra sportschefen ? Afklares senere. 
 
8.Evt.  
Vi talte om næste møde og umiddelbart er der ikke grund til noget møde før Rep-mødet d. 
20.5. Men alle 3 kommer til Rep-mødet, så det vil evt. være muligt kort at sætte sig sam-
men, hvis der er behov for dette. Ellers mail-kommunikation de næste par måneder. 
Men et møde i juni vedr. ny liga planlægning skal planlægges tidligt og afholdes hurtigt efter 
Rep-mødet. 
 
Mødet sluttede ca. kl. 19.30 
 
Lise Mollerup Sørensen 
DT-leder 


